
 
 
 
Kuntakonserniin kuuluvien yhteisöjen ajankohtaiset asiat 
 
Kunnanhallitus 24.05.2021 § 211    
      

 
Kunnanhallitus on kokouksessaan 18.11.2019 § 299 päättänyt lisätä kunnanhallituksen kokouksen 
esityslistalle pykälän "Kunnanhallituksen evästykset kuntakonsernikokouksiin." ja terveiset kokouksissa 
olleilta. 
 

 kunnan 
omistusosuus % 

 
kunnan edustajat 

Tytäryhteisöt   
Koy Tikankontti 100 Matti Kuittinen, Martti Haaranen, Marketta Sairanen, 

Timo Miettinen (hallitus) 
As Oy Joenranta 100 Matti Kuittinen, Martti Haaranen, Marketta Sairanen, 

Vuokko Väistö, Timo Miettinen (hallitus) 
As Oy Metsätähti 100 Matti Kuittinen, Martti Haaranen, Timo Miettinen 

(hallitus) 
As Oy Värtsilän Jänisjoki 100 Matti Kuittinen, Martti Haaranen, Marketta Sairanen, 

Vuokko Väistö, Timo Miettinen (hallitus) 
As Oy Värtsilän Röykynhovi 100 Matti Kuittinen, Martti Haaranen, Marketta Sairanen, 

Vuokko Väistö, Timo Miettinen (hallitus) 
Tohmajärven Yrityspalvelut Oy 100 Vuokko Väistö, Helena Pakarinen, Heidi Pitkänen 

(hallitus) 
Tohmajärven Sijoitus Oy 100 kunnanhallitus = yhtiön hallitus 
   
Kuntyhtymät   
P-K:n koulutuskuntayhtymä 
Riveria 

2,80 Hannu Hämäläinen (valt), Suvi Laasonen (valt) 

P-K:n maakuntaliitto 3,12 Jouni Martiskin (hall), Kari Kakkonen (valt), Marketta 
Sairanen (valt) 

P-K:n sosiaali- ja 
terveyspalvelujen kuntayhtymä 
(Siun sote) 

4,16 Vuokko Väistö (hall vara) 
Hannu Hämäläinen (valt), Marja Sormunen (valt) 

   
Osakkuusyhteisöt   
Koy Tohmajärven Toimistotalo 39,27 Vilho Mikkonen (hallitus) 
As Oy Auralanranta 39,05  
Keski-Karjalan Kehitysyhtiö Oy 26,00 Olli Riikonen (hallitus), Helena Pakarinen (hallitus) 
As Oy Tohmajärven Omenatarha 24,61 ei kunnan edustajaa  
Koy Tohmajärven OP-Talo 23,89 Mikko Löppönen (hallitus) 
Koy Tohmajärven Linjakas 20,93 Arto Salminen (hallitus) 

 
 

 
Asian valmistelija 
 kunnanjohtaja, talouspäällikkö 

 
Esittelijä 
 vs. kunnanjohtaja 

 
Päätösehdotus 
 Annetaan kunnan edustajalle tarpeelliseksi katsotut ohjeistukset kuntakonsernikokouksiin sekä 

merkitään tietoon saatetuksi kuulumiset pidetyistä kuntakonsernikokouksista. 



Merkitään, että käytiin laaja yleiskeskustelu ajankohtaisista asioista ja tulevista eri organisaatioiden 
kokouksista ja niissä esille otettavista asioista. Yhteinen viesti oli mm. se, että laboratoriopalvelut on 
tärkeä lähipalvelu.  
 
Vuokko Väistö ilmoitti olevansa menossa Siun Soten hallituksen kokoukseen 27.5.2021 ja vs. 
kunnanjohtaja Mikko Löppönen kertoi, että hän ja Helena Pakarinen ovat osallistuneet KETI:n 
hallituksen kokoukseen 18.5.2021 ja Tommi Pesonen kunnan edustajana yhtiön vuosikokoukseen. 
Keskusteltiin tässä yhteydessä kunnan ja KETI:n yhteistyöstä. 
 

 
Päätös 
 Hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 ________


